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Tekniska kontoret 
 

  
Till tekniska nämnden 

  
  

 

Svar till tillgänglighetsrådet gällande ledstråk i Vaggeryds 
kommun  

Förslag till beslut 
Tekniska nämnden lämnar följande svar till tillgänglighetsrådet i Vaggeryd kommun: 
 
Nämnden kommer att bjuda in Neuro Östbo-Västbo till ett kommande sammanträde med 
tekniska nämnden för att diskutera frågan gällande ledstråk i kommunen. 
 
Nämnden vill också skicka med att när det gäller ledstråket på östra sidan 
– norra delen av Sturegatan i Skillingaryd och påpekandet att ledstråket slutar mitt i asfalten 
så kan inte tekniska kontoret bygga vidare på detta ledstråk då gatan här övergår i en privat 
fastighet som kommunen inte har någon rådighet över. Syftet med ledstråken vid 
gångpassager är inte heller att man ska kunna fortsätta längs med vägen utan att kunna hitta 
passage över vägen. 
 

Sammanfattning av ärendet 
På tillgänglighetsrådets sammanträde den 2022-09-06 behandlades frågan gällande 
konstgjorda ledstråk och framkomlighet i Vaggeryds kommun efter en inkommen skrivelse 
från Neuro Östbo-Västbo. Enligt denna kan Vaggeryds kommun arbeta mer konsekvent med 
konstgjorda ledstråk. Det finns både bra och mindre bra exempel med den relativt nylagda 
rondellen vid 
Storgatan/Sturegatan i Skillingaryd. De konstgjorda ledstråken på västra sidan över 
Sturegatan är korrekt lagda från ett naturligt ledstråk i form av gräskant/staket. På östra sidan 
– norra delen slutar ledstråket mitt i asfalten. Det är helt omöjligt att använda det konstgjorda 
ledstråket för det tänkta syftet. Konstgjorda ledstråk måste alltid kopplas samman med 
naturliga ledstråk för att de ska kunna nyttjas. Därmed beslutade tillgänglighetsrådet enligt 
protokoll 2022-09-06 § 25 följande: 
Tekniska nämnden behöver tänka på ledstråk inför kommande planeringar. 
Tillgänglighetsrådet kan bistå med kunskap eller överföra kunskap. Det är viktigt att hitta en 
rutin/mellanväg och en standard till typritningar. 
 
Enligt denna så är de konstgjorda ledstråken på västra sidan över 
Sturegatan är korrekt lagda från ett naturligt ledstråk i form av gräskant/staket. På östra sidan 
– norra delen slutar ledstråket mitt i asfalten. Det är helt omöjligt att använda det konstgjorda 
ledstråket för det tänkta syftet. Konstgjorda ledstråk måste alltid kopplas samman med 
naturliga ledstråk för att de ska kunna nyttjas. 
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Tekniska nämnden delgavs tillgänglighetsrådets beslut och nämnden beslutade enligt 
protokoll 2022-10-18 § 182 att tillgänglighetsrådets beslut kommer att tas med till tekniska 
nämndens presidium och ärendet återkommer till tekniska nämnden för att nämnden ska 
kunna lämna ett svar till tillgänglighetsrådet. 

 

Beslutet ska skickas till 
Tillgänglighetsrådet 
Gatu- och parkchef 
Teknisk chef 

 

Handläggare 
Hans Göransson (gatu- och parkchef) 
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